

2

0

2

1

年

祭

子

影

院

征

文

孩子们需要的除了物质上的富足，更重要的是有精神的成长空间，本馆基于孩子的心理特点和成长规律，特意推荐阶梯教育电影，期冀通过电影、教育和文化的力量，为孩子搭建成长的阶梯，塑造孩子的健康人格。

图书馆特此举办“2021年亲子影院观后感”，欢迎家长与孩子一同观赏，并分享从中得到的正面启发！

投稿方式：

同学只需要登入自身谷歌教室户口，复制以下链接即可投稿。

<https://forms.gle/KPvUc6R2A6VtH1Fc6>



主办单位：

怡保培南独中 陈志成图书馆

2

0

2

1

年

禁

子

影

院

征

文

奖励方式:

初一至高三级, 各设
佳作奖1名+奖状
优秀奖3名+奖状
入围奖5名+奖状

影片建议:

1. Wonder (2017)
2. 逆光飞翔 (2012)
3. 奔跑的少年 (2019)
4. The Martian (2015)

备注:

1. 若该组别投稿作品未达入选标准, 则主办单位有权把奖励轮空。
2. 得奖者将分别获得大众书局书券RM30、RM20和RM10, 以及奖状一张。
3. 凡投稿者, 若书写认真, 则可获记优1次; 得奖者则可额外获上半年联课活动分数加分奖励。

截稿日期:

2021年5月28日 (星期五)



主办单位:

怡保培南独中 陈志成图书馆



2021 Parent-child Movie Reviews

What children need is not only material wealth, but more importantly, spiritual growth. Based on the children's psychological characteristics and growth laws, the library specially recommends ladder educational films, hoping to build the ladder of growth with your child through movies, education and culture, while shaping a child's healthy personality. The Library hereby holds the "2021 Parent-child Movie Reviews", parents and children are welcome to watch together and share the positive inspirations they have gained!

Please copy the following link

<https://forms.gle/KPvUc6R2A6VtH1Fc6>

Closing Date : 28/05/2021 (Friday)



*Hosted By Library,
Poi Lam High School*





AWARDS:

For Junior 1 to Senior 3, each level will have:

Best Masterpiece Award (*1) ;

Excellence Award (*3) ;

Nomination Award (*5)

Note:

1. If none of the submissions for a level meet the criteria for awards, the organizer reserves the right to not give out any awards.
2. Award winners will obtain an RM30, RM20 or RM10 Popular Bookstore Voucher and a certificate respectively.
3. If a submission is deemed carefully prepared, the respective student will get a **SMALL CREDIT**. Award winners will also get extra marks for their E.C.A. results.



*Hosted By Library,
Poi Lam High School*

